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Beantwoording schriftelijke vragen van de fractie SP Kerkrade over de 
begroting GGD Zuid-Limburg 2022.

Vragen gericht aan de Griffie en verzonden op 24 juni 2021.

Vraag 1

Er komen nog gelden van het rijk inzake Covid gerelateerde zaken. De al ontvangen gelden zijn 
bovendien nog niet allemaal gebruikt. Graag, een overzicht wat er binnen is gekomen en 
hoeveel daar inmiddels van is uitgegeven. Hoeveel is daar nog van over wat valt onder de niet 
gealloceerde middelen?

Antwoord

De relatie van de COVID-gelden die de gemeente Kerkrade ontvangt met de begroting GGD Zuid-
Limburg 2022 ontbreekt. Wij krijgen COVID-gelden in verband met de gevolgen die de pandemie 
heeft/zal hebben voor onze Kerkraadse gemeenschap. De bijdragen die de GGD Zuid-Limburg aan 
de gemeenten vraagt zijn bestemd voor de uitvoering van hun “reguliere” activiteiten, niet voor 
de specifieke taken die de GGDZL op dit moment voor de bestrijding van het COVID-19 virus 
verricht.  De kosten die hierop betrekking hebben komen volledig voor rekening van het Rijk en 
maken geen deel uit van de begroting 2022 (dit staat ook in de nota van toelichting, zie daarvoor 
de passage “COVID-19”). 

Met andere woorden: de COVID-gelden die de gemeenten ontvangen zijn niet bedoeld voor de 
bekostiging van de COVID-taken van de GGDZL.

Een overzicht van de ontvangen COVID-gelden is onlangs verstrekt. Voor de volledigheid treft u 
dit hier als bijlage aan.

Vraag 2

Het is duidelijk dat een deel van de begrotingstekorten van de GGD Covid gerelateerd is, dan 
lijkt het ons ook duidelijk -indien de landelijke bijdrage te laag is – dat de gemeente hier een 
deel van de Covid-gelden kan worden gebruikt?

Antwoord
Dit is niet aan de orde. Er is namelijk geen sprake van COVID gerelateerde tekorten bij de GGDZL. 
Alle kosten die de GGDZL maakt voor de bestrijding van het COVID-19 virus komen voor rekening 
van het Rijk.
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Vraag 3

Ook al is er een relatie met VIE, dat geldt voor meerdere organisaties of gemeenschappelijke 
regelingen. Waarom wordt er niet voor gekozen om het totale tekort van de GGD uit de 
algemene middelen te dekken?

Antwoord

Er is een duidelijke link tussen de werkzaamheden van de GGDZL, de aanpak en het bureau 
trendbreuk en het gedachtegoed van VIE. De interventies “voorzorg” en “stevig ouderschap” van 
de GGDZL sluiten prima aan op de programmalijn “gezonde jeugd” van VIE.

De kosten die de GGDZL hiervoor begroot (€ 60.710,--), worden voor het jaar 2022 ten laste van 
de VIE-middelen gebracht gelet op deze inhoudelijke relatie met VIE en omdat daarvoor de 
financiële ruimte aanwezig is in de VIE-begroting 2022.

Het is nog niet bekend of dit de daarop volgende jaren ook zo is. Daarom nu (vooralsnog) een 
eenmalige dekking ten laste van de VIE-middelen.

Vraag 4

Een euro kun je maar 1 keer uitgeven, dus welke VIE-programma’s moeten nu sneuvelen of 
kunnen niet opgestart worden nu we de GGD-tekorten uit VIE gaan aanvullen?

Antwoord

Er zijn geen VIE-programma’s die daardoor niet kunnen worden opgestart. Zie antwoord 3.


